
Öppet brev till kommunstyrelsen i Timrå Kommun.

Vi har försökt få till ett beslut om att kommunen ska gå i borgen för ett lån till 
att bygga hall över befintlig bandyplan på Söråker IP.

Vi tror inte att under de rådande omständigheter med varmare vintrar och 
höga elräkningar kommer att ha möjlighet att hålla is på Söråkers IP.

Detta skulle innebära att ingen längre får möjligheten att lära sig att åka 
skridskor eller möjligheten till att utnyttja isytan.

Enligt tidigare ansökan ville vi utöka befintligt bidrag men detta gäller inte 
längre.

Vår kalkyl är att vi bedömer att det bidrag vi får idag täcker nya utgifter utifrån 
att elkostnaden sjunker markant och att i kalkylen innefattar solfångare för 
egen utvinning av värme och el.

Det skulle innebära att det skulle kunna finnas tillgång till en cirka 7000 
kvadratmeter stor hall som fler än bandyn kan använda sig av.

Hoppas på ett positivt beslut i detta ärende.

Vänligen Anders Borg ordförande Söråker IF


